
Udenrigsudvalget

Til: Handels- og udviklingsministeren

Dato: 6. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

URU alm. del

Spørgsmål 241
Det fremgår af Informations artikel om GGGI 6. august 2014, at GGGI’s Lon-
donkontor alligevel ikke lukkes, modsat ministerens melding i offentligheden i
maj.
a) Hvad er årsagen hertil?
b) Er denne viden ny i forhold til maj måned?
c) Hvor mange penge vil der gå fra hjælp til fattige og mellemindkomstlande
for at finansiere kontoret i London?
d) Hvilken fordel vil det efter ministerens mening have for GGGI at beholde et
kontor i London?
e) Mener ministeren stadig, at bevillingen til GGGI kan betegnes som udvik-
lingsbistand?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Juhl@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Per Stig Møller
formand
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